

.....
Comité d'Organisation Local du CHAN
TOTAL 2020 et de la CAN TOTAL 2021
(COCAN 20-21)

.....
Local Organizing Committee of the TOTAL
CHAN 2020 and the TOTAL AFCON 2021
(COCAN 20-21)

DECISION N° 170 /MINSEP/COCAN 20-21/P DU 22 OCT 2019
Portant désignation du Chef de Secrétariat et des membres
du Secrétariat de la Direction du Tournoi

**LE MINISTRE DES SPORTS ET DE L'EDUCATION PHYSIQUE,
Président du Comité d'Organisation Local du Championnat d'Afrique des Nations
de Football « CHAN TOTAL 2020 » et de la Coupe d'Afrique des Nations de Football
« CAN TOTAL 2021 » (COCAN 20-21),**

- Vu** la Constitution ;
- Vu** la loi N° 2018/012 du 11 juillet 2018 portant Régime Financier de l'Etat et des autres entités publiques ;
- Vu** la loi n°2018/014 du 11 juillet 2018 portant organisation et promotion des Activités Physiques et Sportives au Cameroun ;
- Vu** le décret n°2011/408 du 09 décembre 2011 portant organisation du Gouvernement modifié et complété par le décret n°2018/190 du 02 mars 2018 ;
- Vu** le décret n°2019/002 du 04 janvier 2019 portant réaménagement du Gouvernement ;
- Vu** le décret n°2019/295 du 04 juin 2019 portant création, organisation et fonctionnement du Comité d'Organisation Local du Championnat d'Afrique des Nations de Football « CHAN TOTAL 2020 » et de la Coupe d'Afrique des Nations de Football « CAN TOTAL 2021 » ;
- Vu** la décision N°001/MINSEP/CAB du 12 juin 2019 portant organisation et fonctionnement de la Direction du Tournoi du Championnat d'Afrique des Nations de Football (CHAN) 2020 ;

DECIDE :

ARTICLE 1^{er}.- Sont, à compter de la date de signature de la présente décision, désignés aux postes ci-après au Secrétariat de la Direction du Tournoi du CHAN TOTAL 2020:

Chef du Secrétariat: M. ATANGANA ETEME Emeran (Administrateur Civil Principal, Docteur 3^{ème} Cycle en Droit Public)

Membres :

- **M. FOTSO TCHAMEKWEN Lambert** (Journaliste, Expert en Communication) ;
- **M. EBA OBATEBA Daniel Firmin** (Maîtrise en Droit) ;
- **Mme MENANG Magdaline BINUE** (Professeur certifié d'EPS) ;
- **M. MOUDOUROU Philippe-Eddy** (Expert en Infrastructures sportives et Evènementiel) ;
- **M. AHMADOU MOHAMADOU** (Master en Administration et Gestion d'Entreprises) ;
- **M. ESSOMBA Serge Maurice** (Ingénieur en Logistique Evènementielle) ;
- **M. EKAMBI NELLE Patrick** (MBA en Gestion Marketing) ;
- **M. KOUAM BUMO Kévin** (Master en Gestion des Ressources Humaines) ;
- **Mme DIYANI Marielle** (Experte en Communication Institutionnelle et Gestion Evènementielle) ;
- **M. AYUK Lawrence AYUKETANG** (Professeur certifié d'EPS) ;

- **M. DOUMBE Jean Paulin** (Maîtrise en Droit des Affaires) ;
- **M. NZEUSSEU DJOUNTCHOU Léopold** (Informaticien-Analyste) ;
- **M. MOHAMADOU DANG ADJOURMI** (Licencié en Droit) ;
- **M. MBARGA FOE Georges Henri** (BTS en Commerce International) ;
- **Mme NGWINDOH Yvette TANGANG** (Professeur certifié d'EPS).

ARTICLE 2.- La durée de la mission des intéressés est celle indiquée par l'article 16 du décret n°2019/295 du 04 juin 2019 portant création, organisation et fonctionnement du Comité d'Organisation Local du Championnat d'Afrique des Nations de Football « CHAN TOTAL 2020 » et de la Coupe d'Afrique des Nations de Football « CAN TOTAL 2021 ».

ARTICLE 3.- Les intéressés auront droit au traitement prévu par la réglementation en vigueur.

ARTICLE 4.- La présente décision sera publiée et communiquée, en français et en anglais, partout où besoin sera./-

Yaoundé, le **22 OCT 2019**

**LE MINISTRE DES SPORTS ET DE L'EDUCATION PHYSIQUE,
PRESIDENT DU « COCAN 20-21 »**



NARCISSE MOUELLE KOMBI

DECISION No. 170 /MINSEP/COCAN 20-21/P OF 22 OCT 2019
To appoint the Chief and Members of the Secretariat of the Directorate of
Tournament

THE MINISTER OF SPORTS AND PHYSICAL EDUCATION,
President of the Local Organizing Committee of the Africa Nations Football
Championship "TOTAL 2020 CHAN" and the Africa Football Cup of Nations "TOTAL
2021 AFCON" (COCAN 20-21),

Mindful of the Constitution;

Mindful of Law No. 2018/012 of 11 July 2018 relating to the Finance Regime of the State and other public entities;

Mindful of Law No.2018/014 of 11 July 2018 relating to the organization and promotion of Physical and Sports Activities in Cameroon;

Mindful of Decree No. 2011/408 of 9 December 2011 to organize the Government modified and supplemented by Decree No.2018/190 of 2 March 2018;

Mindful of Decree No.2019/002 of 4 January 2019 to reshuffle the Government;

Mindful of Decree No.2019/295 of 4 June 2019 to lay down the creation, organization and functioning of the Local Organizing Committee of the Africa Nations Football Championship "TOTAL 2020 CHAN" and the Africa Football Cup of Nations "TOTAL 2021 AFCON";

Mindful of Decision No.001/MINSEP/CAB of 12 June 2019 to lay down the organization and functioning of the Directorate of Tournament of the Africa Nations Football Championship (CHAN) 2020;

HEREBY DECIDES AS FOLLOWS:

ARTICLE 1. - The following persons are, with effect from the date of signature of this decision, appointed at the Secretariat of the Directorate of Tournament of TOTAL 2020 CHAN:

Chief of Secretariat: Dr. ATANGANA ETEME Emeran (Senior Civil Administrator, Doctorat 3ème Cycle in Public Law)

Members:

- Mr. FOTSO TCHAMEKWEN Lambert (Journalist, Expert in communication) ;
- Mr. EBA OBATEBA Daniel Firmin (Postgraduate Diploma in Law) ;
- Mrs. MENANG Magdaline BINUE (Sports and Physical Education Teacher) ;
- Mr. MOUDOUROU Philippe-Eddy (Technician in Marketing, Sports Infrastructure and Event Management) ;
- Mr. AHMADOU MOHAMADOU (Master in Business Administration and Management) ;
- Mr. ESSOMBA Serge Maurice (Engineer in Event Logistics) ;
- Mr. EKAMBI NELLE Patrick (MBA in Marketing Management) ;

- **Mr. KOUAM BUMO Kévin** (Master in Human Resource Management) ;
- **Mrs. DIYANI Marielle** (Expert in Institutional Communication and Event Management) ;
- **Mr. AYUK Lawrence AYUKETANG** (Sports and Physical Education Teacher);
- **Mr. DOUMBE Jean Paulin** (Postgraduate Diploma in Business Law);
- **Mr. NZEUSSEU DJOUNTCHEU Léopold** (Computer Expert, Analyst);
- **Mr. MOHAMADOU DANG ADJOURMI** (Bachelor's Degree in Law) ;
- **Mr. MBARGA FOE Georges Henri** (HND in international Business);
- **Mrs. NGWINDOH Yvette TANGANG** (Sports and Physical Education Teacher).

ARTICLE 2. - The duration of the mission of the above-mentioned is indicated by article 16 of Decree no. 2019/295 of 4 June 2019 to lay down the creation, organization and functioning of the Local Organizing Committee of the Africa Nations Football Championship "TOTAL 2020 CHAN" and the Africa Football Cup of Nations "TOTAL 2021 AFCON".

ARTICLE 3. - The concerned shall be entitle to all the privileges as stipulated by the regulations in force.

ARTICLE 4. - This Decision shall be registered and published wherever necessary in French and in English.

Yaounde, **22 OCT 2019**

**THE MINISTER OF SPORTS AND PHYSICAL EDUCATION
PRESIDENT OF « COCAN 20-21 »**



NARCISSE MOUELLE KOMBI